
Volen millorar el transport urbà a Mollet 
El transport urbà és un greu problema a moltes localitats. El consistori de Mollet hi vol posar solució. 

El passat dia 4, l'alcaldessa de Mo-llet, Anna Bosch, i el primer tinent d'alcalde de Governació Isidro Car-pio, van mantenir una reunió a la Generalitat amb ei Director General de Transports i el Cap de Serveis per tal de tractar el tema del transport urbà a Mollet del Vallès. En concret es va acordar la am-pliació del perímetre del casc urbà a efectes del transport urbà, que a par-tir d'ara arrivarà al Barri de Lourdes i als polígons indostrials de Can Ma-garola i Can Magre, aue son inclosos dins el casc urbà de Mollet. En aquesta reunió es va tractar també de l'avant-projecte de l'estudi que la Generalitat es va comprome-tre a realitzar sobre l'esmentat tema. Aquest estudi de la Genertalitat so-bre el transport urbà de Mollet es preveu que estigui acabat a finals d'octubre, data en que s'iniciarien 

Distincions 
El passat dia 28 de setembre va te-nir lloc a l'Ajuntament de Mollet, Tacte de imposició de la medalla de la vila a 2 membres de la Policia Mu-nicipal. 
Aquestes medalles de la vila, que foren les primeres en concedir-se do-nat que el seu reglament de conces-sió es va acordar en un recent ple, van ser imposades al caporal de la Policia Municipal, Abel Rodríguez i al guardia Josep M.® Facundo, per la seva actuació en un atracament que es va produir el passat 31 de març en 

las negociacions amb TRAME, S.A., l'empresa concesionaria del transport urbà a Mollet del Vallès. 
Servei deficitari 

Aquesta empresa realitza, segons fonts de l'Ajuntament, un servei molt deficitari. Tant es així que l'Ajuntament ha donat sucessius ter-minis per tal de solucionar aquestes deficiències, amb la indiferència de l'empresa concesionaria. Entre les deficiències trabades a aquesta empresa es poden apuntar les següents: la manca de regularitat en la presentació del servei sense cap tipus d'horari, no haber fixat les pa-rades de peatons corresponents, dis-possar de vehicles molt antics i sense cap mena de neteja la qual cosa dona veritablement una pèssima imatge, no tenir delimitad amb clare-dat el recorregut a realitzar i, final-

ment, no haver volgut reduir bitllet de les persones que es troben a la tercera edat, tal i com va ser el de-sitg de la Corporació Municipal. Davant de totes aquestes deficien-cies observades per els Serveis Muni-cipals, l'Ajuntament ha donat un da-rrer termini a TRAME, S.A. per tal de solucionar aquesta situació, ^ue de no arreglar-se conduirà lògjca-mentsa la cancelació del plèc de con-dicions, pel qual es va regir la adju-dicació del servei de transport urbà. Un servei que l'Ajuntament de Mollet vol que es presti en condi-cions, per que sigui de veritat un ser-vei al abast de tothom. 

una caixa d'estalvis del poble. En aquesta ocasió, l'atracador va ser de-tingut, malgrat que el caporal, Abel Rodríguez, va resultar ferit per dos trets. 
Inauguració al circuit de tràfic 

El proper dia 10 tindrà lloc la inauguració oficial del circuit de trà-fic que s'ha construit en el Parc Mi-nicipal de Can Mulà, dintre de la fase d'atardinament i urbanització de l'esmentat parc. 
Està previst en aquest acte, la par-

ticipació dels alumnes que van fer l'any passat el curs teòric d'educació cívic-vial a les escoles del poble, de-senvolupant exercicis pràctics amb els «karts» adquirits per l'Ajunta-ment. 
La construcció d'aquest circuit té com a objectiu el poder realitzar les classes pràctiques del curs d'educació cívic-vial, donat ^ue fins ara només es podien impartir classes teòriques, complementant d'aquesta forma l'es-mentat curs. 
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